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OR-RM.0012.5.25.2020 

 

Protokół Nr 7/20 

z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 22 października 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Koronowie Pan Olech Raddatz  o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 

8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny członek komisji Pan Mariusz Weleziński. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz przedstawił porządek posiedzenia, do którego 

nie wprowadzono zmian.  

 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Spotkanie w zarządem Stowarzyszenia Rehabilitacji i Turystyki "Na Szlaku".  

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

4. Sprawy bieżące komisji.  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

2. Spotkanie w zarządem Stowarzyszenia Rehabilitacji i Turystyki "Na Szlaku".  

Prezes stowarzyszenia nie przybył na posiedzenie komisji. 
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4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXX/259/20 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 30 września 2020 r. w sprawie zmiany przyjętego programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Koronowo.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani kierownik Agata Szulc. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani kierownik Agnieszka Szwesta.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania  budżetu 

obywatelskiego Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani kierownik Brygida Berkowicz – Wyrzykowska. 

Przewodniczący komisji poinformował, że na posiedzeniu komisji w miesiącu wrześniu 

członkowie komisji zgłosili wniosek w sprawie składu komisji opiniującej budżet obywatelski.  

W skład  komisji miałoby wejść 6 radnych i 4 przedstawicieli burmistrza. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „przeciw”, przy 0 głosach „z” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” negatywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Wniosek: o zdyscyplinowanie pracowników merytorycznych do wywiązywania się ze swoich 

obowiązków, ponieważ w związku z nieobecnością na posiedzeniu komisji, członkowie 

komisji nie mogli procedować projektów uchwał – projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
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sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo oraz projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

Głosowanie – Jednogłośnie 7 głosów „za” wnioskiem. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Członek komisji Pan Stanisław Gliszczyński poinformował członków komisji, że złożył pismo 

do Pani przewodniczącej rady w sprawie nieterminowego przekazywania radnym 

materiałów na sesje Rady Miejskiej w Koronowie. Jak również odczytał odpowiedź, która 

otrzymał od przewodniczącej rady.  

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński przedstawił członkom komisji sprawę, 

która została poruszona na posiedzeniu Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie w dniu 20 października 2020 r. 

Mianowicie drugiego etatu w biurze rady miejskiej. Poinformował również, iż sprawę 

wyjaśniła Pani sekretarz Aleksandra Szews. Ponadto Pan wiceprzewodniczący rady 

poinformował także o zmianie biura rady na inne biuro.  

Członkowie komisji wobec powyższego sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa.  

 

Wniosek: o zatrudnienie drugiej osoby w biurze rady przynajmniej na ½ etatu oraz 

zachowanie pokoju nr 24 jako biura rady miejskiej, a pokoju nr 23 jako biura Przewodniczącej 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

Głosowanie – Jednogłośnie 7 głosów „za” wnioskiem. 

 

6.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji o godz. 14.00 zamknął  

posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                          /-/ Olech Raddatz 


